
Zasedání SKAS MU 20.9.2010 

 

Přítomni: Šárka Grigarčíková, Martin vrubel, Marřtin Pešl, Jana Kralovianska, Zdeněk Ručka, Pavel Troubil, 

Zdislava Martínková a Petr Janáček 

Hosté: František Churý a Tomáš Mozga 

1/ Dlouhodobý záměr – referoval Martin Pešl:  plán bude na 5 let dopředu, 1 student se účastnil a 

daší zástupci z různých fakult, nejedná se tak moc o konkrétní plán jako spíše o všeobecný výhled a popis 

toho, čeho by chtěla MU v následujícím období dosáhnout. Plán tedy například neobsahuje žádná čísla.  

Přesto senát prosadil do tohoto záměru drobnosti typu stojany na kola a taky univerzitní knihovna. Roli 

hrají i Studenští poradci, i když jen zmínkou v rámci poradenství a taky zravá výživa v jídelnách. Podařilo 

se dokonce zařídi podporu studentských spolků, což má na starosti Petr Soukeník. 

Je třeba dostat informace do studentských spolků a do senátů jednotlivých fakult, kde je třeba, aby si to 

studenti sdělili a vymohli si věci, které by na fakultách potřebovali do dlouhodobých záměrů jednotlivých 

fakult.  Šárka to poví studentům na ESF. Martin vrubel na LF. 

Bude napsán článek do LEMURa, nového univerzitního studentského črasopisu. 

V rámci aktualizace dlouhodobého záměru na rok 2011 vesměs nemáme připomínky, jen co se týče 

kombinovaného studia, kde jsou mnohdy kladeny na studenty menší nároky než na studenty prezenční. 

 

2/ komise - 24.9. v pátek se sejde komise, která konečně rozhodne, zda děkn Svoboda se skutečně 

provinil, či ne. 

 

3/ Volby do SKRVŠ. Dalibor Jenne složil v senátu i v SKRVŠ mandál, protože odjel na delší dobu do 

Číny. 

Každá VŠ má 2 reprezentanty v SKRVŠ a každá fakulta má rovněž svého zástupce. Změnila se koncepce 

SKRVŠ dříve byl delegát a náhradník, protože studentský hlas byl jen jeden a náhradník byl klíčový 

pouzee když delegát byl nepéřítomen. V tuto chvíli po změně na jaře mají oba rovnocenné postavení. 

Martin Pešl je tam za LF a Petr Soukeník za SKAS. Ve čtvrtek je první letošní setkání SKRVŠ ve 14,00 

v Karolinu v Praze.  Je třeba tam nominovat někoho, kdo je aktivní a je zodpovědný, aby byl schopen nám 

pravidelně skládat informace. 

Na příštím zasedání uděláme volbu. Mezitím bude info schůzka v čele s Martinem Pešlem a Petrem 

Soukeníkem. 



4/ Zelený kampus – uslyšíme  v rámci dnešního zasedání prezentaci. Vznikla skupina nadšenců, která 

schromáždila peníze a zavedla na univerzitu koše na třídění odpadu v rámci recyklace.  Progam má ještě 

svoje chyby jako například, že modré koše na plasty nestojí vedle jiných košů na neseparovaný odpad, 

proto studenti nejsou motivováni k třídení odpadu. 

 

5/ Web SKASu – Pavel ještě nezvládl zařídit věci, které si vzal za úkol, ale říká, že je reálné to stihnout 

i s UVT do příštího zasedání. 

 

6/ Volby rektora – toto je považováno za nejzásadnější z toho, co SKAS MU dělá. Volba je tajná a 

SKAS nebude hlasovat jednotně, každý bude volit sám za sebe. Je třeba, abychom se snažili získat výhody 

jako místnost a pod. O kandidátech se ještě nemluvilo, protože volby nebyly ještě vyhlášeni. Mluví se ale 

o následujících jménech: Vorlíček, Rektor, Žaloudík Gál vše z LF, dále jiní z jiných fakult jako Zlatuška, Bek, 

Slovák, Holoubek. Jak bylo zmíněno na neformální prázdninové schůzce SKASu. 

Bohužel většina z nich je spojena rovněž s politikou a letošními volbami. 

 

7/ studenti odcházejí ze SKAS MU – řadě studentů končí mandát, nebo ho sami ukončili 

Šárka s Františkem dostali na památku hrníčky  protože odchází ze senátu.. 

Na ESF budou nové volby do SKAS MU, Šárka informovala vedoucího SKAS ESF, ale ten je zatím 

nevyhlásil. Jinde nastoupí již brzy náhradníci za odstupující členy SKASu. 

Zdeněk poprosil nováčky, aby pokud nebudou spokojeni s mandátem se ho vzdali a nezůstávali pasivní, 

aby nechyběli lidé na volbě nového rektora MU. 

 


